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Kære ejere, 

På samme måde som med foreningens ordinære generalforsamling, så har altanudvalget nu valgt at 

afholde en corona generalforsamling, for at forhåbentligt kunne få godkendt et altanprojekt i foreningen.  

Altanudvalget har vurderet, at dette er muligt, da der allerede har været afholdt et beboermøde, hvor alle 

ejere havde mulighed for at stille spørgsmål til projektet. 

Derudover ønsker altanudvalget forslaget behandlet, inden nye regler omkring opsætning af altaner træder 

i kraft.  

 

Boligexperten Adm. A/S 

Tine Ravnebjerg 


